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Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Louise Lindström, DHRS 

Sirkka Husso, SRF 

Klas Lionell, HSO 

Ann-Cristin Broberg, HSO 

 

Anmält förhinder: 

Bengt Lyngbäck, HSO 

Britt-Marie Färm, HSO 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Karin Eriksson-Bech, tillförordnad förvaltningschef 

Niklas Malmström, sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 13 februari kl. 15:00-15:55 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 20 mars 2019 

 

 

 

Louise Lindström    Ann-Cristin Broberg 

Ordförande     Justerare 

 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström. 

§2. Val av ordförande 

Louise Lindström utsågs till mötets ordförande. 

§3. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Ann-Cristin Broberg.  

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2018 

AMN 2017-0297-01.02 

Tillförordnade förvaltningschefen föredrog ärendet för rådet. 

 

Rådet påpekade användandet av ordet tillgänglighet i olika 

sammanhang och önskade att förvaltningen i större grad preciserar 

eller använder sig av fotnoter för att klargöra vilken sorts 

tillgänglighet som avses. Rådet tipsade även om att den digitala 

Bemötandeguiden som Stockholm stad har tagit fram kan användas 

för definitioner.  

 

Rådet ställde frågan om förvaltningen arbetar med diplomering 

inom funktionshinderfrågor på samma sätt som HBTQ frågor. 

Förvaltningens svar: Det finns ingen diplomering inom området 

där förvaltningen ingår, men däremot genomförs utbildningsinsatser 

inom området; bland annat relaterat till programmet för 

tillgänglighet och delaktighet. 

 

Rådet undrade vidare gällande målet Stadens kvinnor och män 

deltar i utbildning och arbete på lika villkor, där nämnden arbetar 

för att kunskapen om funktionsnedsättningar bland annat genom 

seminarier, ingår de olika intresseorganisationerna som HSO i de 

seminarierna? 

Förvaltningens svar: Det kan se olika ut, vid dessa seminarier 

bjuds personer som själv har erfarenhet av funktionshinder och 

funktionsnedsättningar, arbetsgivare med goda exempel och 

medarbetare som arbetar aktivt med frågorna in för att delta. 

Seminarierna äger rum ca två gånger per halvår och deltagare kan 

både vara inom förvaltningen och utomstående. 
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Rådet efterfrågade att få ta del av informationsutskick och 

inbjudningar till seminarierna.  

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet påpekade att posten ännu en gång inte nått fram med 

handlingarna till alla ledamöterna i rådet i tid. 

 

Vidare påpekade rådet att färgmarkeringarna i 

verksamhetsberättelse inte är tolkningsbar i talsyntesen, vilket 

innebär att uppfyllnadsnivå inte framgår. 

 

§9 övriga frågor 

Rådet framförde exempel från egen erfarenhet, vid andra lokaler än 

arbetsmarknadsförvaltningens, där tillgänglighet funnits som tanke 

vid lokalplanering, men där det sedan inte följts upp. Exempel på 

detta var bland annat dörröppnare som slutar fungera utan 

uppföljning, mässor/rekryteringsträffar där det endast finns ståbord 

och de inte är höj- och sänkbara. Det finns enkla lösningar på dessa 

problem och det är viktigt att man bibehåller de goda intentionerna. 

 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 10 april 2019, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

 

§11. Mötet avslutades 


